
Protokół Nr  XXXIX/2018 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 10 października 2018 r. w sali Nr 1 Urzędu 

Gminy w Skrwilnie.  

 

 

Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 

radnych obecnych jest 14 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Nieobecny jest radny Marcin Szymański. Obecność radnych  , sołtysów i zaproszonych gości 

przedstawiają załączone do protokołu listy obecności. 

 Następnie rada w obecności 14 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji . 

Rada nie wniosła uwag do zaproponowanego przez przewodniczącego porządku obrad, który 

przedstawia się następująco:   

 

1.  Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2018 r. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018 

4. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2018 r.; 

2) w prawie udzielenia pomocy finansowej Brodnickiemu Centrum Caritas im. Biskupa 

Jana Chrapka na realizację zadania publicznego; 

3) zmieniającą uchwałę w sprawie zasad obniżania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia 

tygodniowego, obowiązkowego wymiary zajęć pedagogów, logopedów, psychologów 

i doradców zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Skrwilno; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w określonych miejscach publicznych na terenie Gminy Skrwilno; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy. 

5. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad. 



 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione . 

 

Ad.2. 

Skarbnik Gminy Pani Mirosława Sobiech przedstawiła informacje z wykonania budżetu za 

 I półrocze 2018 r. Do informacji nie zgłoszono uwag ani nie zadano pytań. Informacja 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 3.  

Informację o realizacji zadań oświatowych przedłożyli kolejno dyrektorzy placówek 

oświatowych gminy Skrwilno i tak 

1) Pani Iwona Jeżewska Świeżak  - Zespołu Szkół w Skrwilnie; 

2) Pani Bernadeta Cieplińska – Szkoły Podstawowej w Okalewie 

3) Pani Hanna Insadowska-Szkoły Podstawowej w Skudzawach. 

 Następnie Wójt Pan Dariusz Kolczyński uzupełnił informacje o zadania, które nie znalazły 

się w  materiałach dyrektorów.. Informacja wójta stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję , ale nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 4. 

1-2). Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok oraz  w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Brodnickiemu Centrum Caritas im. Biskupa Jana Chrapka na realizację zadania 

publicznego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXIX/241/18 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie odczytał kolejna uchwałę. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr XXXIX/142/18w sprawie udzielenia pomocy finansowej Brodnickiemu Centrum 

Caritas im. Biskupa Jana Chrapka na realizację zadania publicznego. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

3)Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Danuta Szymańska, przewodniczący 

odczytał projekt uchwały. Nikt z radnych nie zabrała głosu. Rada w obecności 14 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIX/243/18 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad 

obniżania tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz ustalenia tygodniowego, obowiązkowego wymiary zajęć 

pedagogów, logopedów, psychologów i doradców zawodowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4) Uzasadnienie do projektu zmienianej uchwały przedłożył wójt. Rada w obecności 14 

radnych jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIX/244/18 zmieniająca uchwałę w sprawie 

odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach 

publicznych na terenie Gminy Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 



5) Szczegółowego omówienia projektu uchwały dokonała Danuta Szymańska jednocześnie 

przedstawiając jej uzasadnienie. W dyskusji nad projektem nikt nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/245/18 zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami.  

W naszym samorządzie pozyskaliśmy rekordową wysokość dotacji na gminną 

infrastrukturę. Przekroczyła już ponad 5 mln. zł. Dotacje te dobrze przysłużyły się naszej 

gminie. Na koniec roku budżet gminy powinien zamknąć się dożą nadwyżką. Znane są już 

wyniki ostatniego konkursu dotyczącego kształtowania przestrzeni publicznej, dotyczy w 

naszej gminnie terenu wokół budynku Urzędu Gminy. Do podziału było tylko 5 mln zł, a 

wniosków 77. Nasz wniosek znalazł się na pierwszym miejscu, a środki -przyznano dla 18 

gmin. Dostaliśmy maksymalny poziom dofinansowania wynikający z kosztorysu. Na 

kolejny konkurs  na złożonych 107 wniosków, przy kwocie do podziału 37 mln zł 

dofinansowanie otrzyma 30 gmin i my znajdujemy się w tej liczbie . Na 144 gminy w woj. 

Kujawsko-pomorskim a Gmina Skrwilno po raz kolejny jest na pierwszym miejscu. Wójt 

mówił również o problemach i skutkach tegorocznej suszy oraz o szacowaniu strat. W 

naszej gminie złożono 224 wnioski o odszkodowania . Z wyliczeń komisji wynika że straty 

rolników wynoszą około 4 mln zł, ale nie wiadomo ile otrzymają. 

Na 30 października planujemy otwarcie Sali gimnastycznej w Okalewie o ile wszystko 

będzie gotowe. Jeżeli nie to termin przesuniemy. Planowany termin odbioru ustalony był na 

połowę grudnia. Pod koniec października otworzymy też , po generalnym remoncie  i 

modernizacji gminne przedszkole. Uzależnione to jest od dostawy , zamówionych w maju 

mebli do sal i pomieszczeń. Na 18 października wyznaczyliśmy termin spotkania radnych i 

sołtysów z okazji kończącej się kadencji rady celem podsumowania tej kadencji. 

Ad. 10. 

Wniosków i zapytań nie było. 

 Ad. 11. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął  sesję. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


